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PROTOKÓŁ NR 34/21 

POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  

RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania-  

z dnia 23 listopada 2021 r. 

  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.40 w trybie zdalnym.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 

Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta 

Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego  

w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek oraz naczelnicy. Posiedzenie otworzył, stwierdził 

kworum i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania poprowadził przewodniczący Sławomir 

Terebecki. Głównym tematem posiedzenia było analiza i opiniowanie projektów uchwał  

na XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie oraz zapoznanie się z informacjami na temat pracy  

i sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego w Gryfinie. 

 

Ad. 2  
Porządek obrad 34 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  

w Gryfinie - zdalny tryb obradowania - został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  

 

Ad. 3  
Protokół nr 33/21 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 

jednogłośnie (4 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Do wideokonferencji dołączyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 

Elżbieta Lorenowicz-Bień. 

 

Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 

 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku” (druk 

nr 2/XXXII): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Do wideokonferencji dołączyła Radna Joanna Kostrzewa (4+1=5). 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji 

zabytków, położonym na terenie powiatu gryfińskiego (druk nr 3/XXXII): 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że projekt uchwały musi zostać pozytywnie zaopiniowany przez Urząd Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów oraz Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Do tej pory 

wpłynęła pozytywna opinia UOKiK natomiast w dalszym ciągu czekają na opinię 
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Ministerstwa. Jeżeli nie wpłynie druga opinia to będzie konieczne ściągnięcie projektu 

uchwały z porządku najbliższej sesji. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 

Do wideokonferencji dołączyła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Nadzoru Właścicielskiego – Anna Nikitińska. 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. (druk  

nr 4/XXXII): 

 

Zastępca Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 

Właścicielskiego Anna Nikitińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. 

Jeżeli apteki między sobą będą chciały zamienić się istniejącym dyżurem jest to jak 

najbardziej możliwe, ponieważ różne sytuacje losowe mogą się wydarzyć w ciągu roku. 

Harmonogram, tak jak co roku, zostanie zamieszczony na powiatowej stronie internetowej. 

Uchwała wraz z harmonogramem zostanie wysłana do opieki świątecznej i nocnej w Chojnie 

i w Gryfinie, a także do wszystkich aptek z terenu powiatu w celu zamieszczenia  

w ogólnodostępnych miejscach. bardzo dobrze przygotowany projekt, który następnie 

pozytywnie został zaopiniowany przez burmistrzów i wójtów oraz Okręgową Izbę Aptekarską 

w Szczecinie. Przewodniczący poprosił, po podjęciu przez Radę tego projektu uchwały, o 

przesłanie go do ośrodków zdrowia, specjalistów i punktów całodobowej opieki nocnej (w 

Chojnie) oraz do wszystkich POZ z terenu powiatu. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na dokonanie zamiany nieruchomości (druk nr 5/XXXII): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XXXII): 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że niestety przez minione 30 lat ludzie 

wychodzili i wyjeździli sobie drogę, a faktycznie inna była wytyczona dla powiatu. Tym 

samym powiat podejmuje próbę uporządkowania. Temat był dość długo procedowany  

z uwagi na to, że plany były nieco inne jednak ostatecznie z analizy wynikało, że propozycja 

przedstawiona w projekcie uchwały jest najbardziej ekonomiczna i tylko na takie rozwiązanie 

wyraził zgodę właściciel gruntu. 

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, czy powiatowi potrzebna jest ta działka. 
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Zastępca Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 

Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że w trakcie przygotowywania przejęcia  

drogi na rzecz powiatu okazało się że przebiega ona przez działkę stanowiącą własność osób 

fizycznych. Stąd konieczność uregulowania i dokonania wykupu. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Anna Nikitińska. 

Do wideokonferencji dołączyła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa Karina Osińska. 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 

Jeziora Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój (druk  

nr 7/XXXII): 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że czasami do kompromisów dochodzi 

się dłużej. W tej sprawie strony najbardziej zainteresowane tj. mieszkańcy i włodarze gminy 

doszli do porozumienia i stąd przedstawiony projekt uchwały wychodzący naprzeciw ich 

oczekiwaniom. 

 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt  

(4 za; 0 przeciw, 1 wstrz. się). 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa Karina Osińska. 

Do wideokonferencji dołączyła Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta 

Płóciennik-Śmiałkowska. 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2022 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 

(druk nr 8/XXXII): 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 

przedstawiła projekt uchwały, następnie dodała, że w 2021 roku było 10 usuniętych 

pojazdów, w tym tylko cztery zostały odebrane przez właścicieli. W pozostałych przypadkach 

minął 3 miesięczny termin i nikt ich nie odebrał, zatem poniesionych kosztów 

przechowywania powiat już nie odzyska. Koszt usunięcia (w tym holowania) jest większy niż 

stawka ustalona w obwieszczeniu Ministra Finansów w sprawie maksymalnych stawek na 

dany rok. Przeprowadzana jest analiza kosztów na podstawie, której podane są propozycje 

stawek na 2022 rok. 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał jak wygląda sytuacja  

z nieodebranymi pojazdami. 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska 

powiedziała, że jeżeli właściciel nie odbierze przez trzy miesiące pojazdu z parkingu, 
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wówczas policja przesyła dokumentację pojazdu i powiat występuje do sądu z wnioskiem  

o orzeczenie przepadku takiego pojazdu na rzecz powiatu. Jeżeli sąd orzeknie, że powiat staje 

się właścicielem tego pojazdu to dokonywana jest wycena przez rzeczoznawcę. Niestety  

w większości przypadków wycena jest na zero złotych. Wówczas następuje przekazanie 

pojazdu na stację demontażu, z której powiat otrzymuje około 500 złotych. Na właściciela 

nakładana jest decyzja o kosztach jednak ściągalności środków w większości przypadków nie 

ma, zwykle z powodu niewypłacalności. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w stosunku do sytuacji sprzed pięciu 

lat to bardzo poprawiło się finansowo i zostało ustawowo uporządkowane, m.in. 

wprowadzono okres trzech miesięcy. Przeciągające się w czasie sprawy sądowe powodowały, 

że wzrastały koszty przechowywania takiego pojazdu nawet do kilkudziesięciu tysięcy 

złotych. Zostało to już uporządkowane, a skala zjawiska zmalała. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta 

Płóciennik-Śmiałkowska. 

Do wideokonferencji dołączył Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar 

Derkacz. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Gryfino (druk nr 9/XXXII): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Waldemar Derkacz. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2021 rok (druk nr 10/XXXII): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  

nr 11/XXXII): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Do wideokonferencji dołączył Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. 

Łukasz Dombek. 

 

Ad. 5 Zapoznanie się z informacjami na temat pracy i sytuacji finansowej Szpitala 

Powiatowego w Gryfinie. 
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Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek przedstawił 

prezentację, która stanowi załącznik nr 3. Prezes poinformował, że zgodnie z decyzją 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 05.11.2021 r. Szpital Powiatowy w Gryfinie  

Sp. z o.o. otrzymał polecenie utworzenia 18 łóżek dedykowanych pacjentom 

hospitalizowanym z powodu podejrzenia/zakażenia chorobą zakaźną wywołaną wirusem 

SARS-Cov-2. W związku z powyższym od 11.11.2021 r. Oddział Chorób Wewnętrznych 

czasowo zawiesza swoją działalność na potrzeby utworzenia covid-owych łóżek. Nikt nie 

chciał, aby szpital stał się jednoimienny, ponieważ przez pół roku od decyzji „odcovid-ującej” 

sytuacja była dramatyczna. Potem odtworzenie materii kadrowej – pielęgniarskiej i lekarskiej 

było bardzo trudne. Byliśmy tutaj sami i nikt nie wyciągnął ręki z ZUW, gdzie na jego 

pytania odpowiadano, że skoro nie może znaleźć specjalistów to należy posiłkować się 

rezydentami. Dodał, że Państwo Radni też nie byli łaskawi, a temat covid-owy czy pocovid-

owy stał się stricte politycznym. Szpital miał nagłe wizyty TVP 3, a później ukazujące się 

materiały stawiające jego osobę i spółkę w świetle „takim a nie innym”. Dlatego też osobiście 

spotkał się z Panem Wojewodą w dniu 19 listopada br. i przedstawił całą sytuację, że Radni 

powiatowi ze środowiska Pana Wojewody robili mu jawną politykę. Pan Wojewoda 

wysłuchał i powiedział, że sytuacja covid-owa była jego decyzją administracyjną i poprosił, 

że jeżeli w przyszłości będą takie sytuacje, aby go o tym informować, gdyż nie można robić 

w tak trudnych covid-owych czasach polityki na szpitalu. To jest czas próby, swego rodzaju 

przetrwanie i trzeba rozmawiać, współpracować a nie politykować. Kolejna decyzja 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 22.11.2021 r., zgodnie z którą Szpital otrzymał 

polecenie utworzenia dodatkowych 4 łóżek dedykowanych pacjentom hospitalizowanym  

z powodu podejrzenia/zakażenia chorobą zakaźną wywołaną wirusem SARS-Cov-2. Prezes 

nie chciał i nie zgodzi się na sytuację, aby zamknąć oddział chirurgiczny ani żaden inny w 

naszym szpitalu, ponieważ rachunek ekonomiczny, który otrzymają jako szpital covid-owy 

nie jest współmierny z tym co zostanie po covid-zie. Wobec tego wspólnie z p. Wojewodą 

ustalili, że spółka dostawi kolejne cztery łóżka. Zatem od 26 listopada br. szpital będzie 

posiadał 22 łóżka covid-owe, które zostaną ulokowane na oddziale internistycznym, czyli  

na II piętrze starego budynku. 

 

Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że to wyłącznie jej niepokoje i działania oraz nie 

były to działania polityczne. Radna uważa, że jest po to, żeby pilnować interesów ludzi. Jeżeli 

Pan Prezes będzie się skarżył u Pana Wojewody to prosi przekazać, że członek PIS ma swoje 

prywatne zdanie. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek powiedział, 

że przekazał informację, że Państwo jako gremium lokalnego PIS bezpośrednio oddziałują  

na środowisko lokalne. To, że pacjent, który był operowany w Szczecinie, zmarł, a on że nie 

otworzył chirurgii jest pośrednio odpowiedzialny za śmierć tego pacjenta. To czy to nie jest 

polityka? 

 

Radna Joanna Kostrzewa odpowiedziała, że to nie jest polityka. Radna jest lekarzem 

medycyny, który niezależnie od tego z jakiego jest ugrupowania, po prostu jest lekarzem  

i dla niej ważne jest czy ma gdzie leczyć ludzi. A nie miała takiej pewności. Gdyby Pan 

Prezes normalnie po ludzku rozmawiał z Radnymi i rzetelnie przekazywał informacje takie, 

jakie one są. Wie, że Pan Prezes miał kłopoty. Ale jeżeli mają różne dane to jak w pewnym 

momencie ma mu wierzyć. To trudna sytuacja, ale niech Pan Prezes też zrozumie, że to nie 

było złośliwe, że to była praca dla społeczności Gryfina. Radna mieszka tutaj dłużej i bardzo 

sobie nie życzy, żeby Pan Prezes mówił, że ona działa na szkodę Powiatu Gryfińskiego. Prosi 

nie robić takich sytuacji, bo dzisiaj przychodząc na to posiedzenie myślała, że powie coś 
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miłego, że podziękuje Panu Prezesowi, a wychodzi tak, że znowu kłócą się ze sobą. Po co? Po 

co mówić takie rzeczy, którymi zaostrza Pan Prezes sprawę. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek powiedział, 

że jest w posiadaniu wszystkich protokołów z komisji i sesji. Nie było tak, że on czegoś 

Radnym nie przekazał, a dostęp do protokołów mają wszyscy. Państwo Radni zadawali 

pytania a on udzielał na nie odpowiedzi. Mówił o trudnej sytuacji, że nie może znaleźć 

lekarzy, o tym gdzie szuka, gdzie prosi itd. Państwo Radni byli przez niego na bieżąco 

informowani. On się z tym nie zgadza a dowodem tego są protokoły z posiedzeń, w których 

uczestniczył. 

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, ile na dzień dzisiejszy jest zajętych łóżek covid-owych. 

 

Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek powiedział, 

że póki co na 18 łóżek zajętych jest 10 i wszyscy pacjenci są tleno-zależni. Testowana jest 

nowa instalacja tlenowa zasilana ze zbiornika zewnętrznego. Wszyscy pacjenci są 

niezaszczepieni i wymagają tlenoterapii.  

 

Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że jak dobrze zrozumiał jeden  

ze slajdów to w październiku spółka była dochodowym przedsiębiorstwem.  

 

Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz Dombek powiedział, 

że przedstawił rachunek zysków i strat, który obrazuje zysk natomiast spółka cały czas boryka 

się ze stratą za wcześniejszy okres i wymagalnymi zobowiązaniami, które należy uiszczać. 

Docelowym zadaniem Prezesa jest to, że chciałby aby w przyszłym roku spółka była 

finansowo niezależna. 

 

Posiedzenie opuścił Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. Łukasz 

Dombek. 

 

Ad. 6 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

 - brak. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia zakończono o godz. 15.40. 

 

Protokół sporządziła: 

 

Dominika Konopnicka 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Sławomir Terebecki 


